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2.  Zasedání farní rady farnosti Branky 

14. 3. 2024 

1. Program:                

2. Zahájení farní rady, přivítání, modlitba 

3. Příprava a organizace velikonočních obřadů  

4. Kalendář akcí na další období  

5. Práce na projektu výměna oken fary 

6. Diskuse  

7. Závěr 

 

Přítomni:  O. Jan Rimbala, Josef Černoch ml., Petr Polášek, Karel Hlavica 

Hana Mikalová, Dagmar Horáková, Jindřiška Juříčková, Pavla 

Hlavicová, Ludmila Tvrdoňová. 

 

1. Zahájení farní rady, přivítání hostů, modlitba 

Farní radu zahájil o. Jan modlitbou, přivítal všechny přítomné a 

seznámil je s programem zasedání.  

 

2. Příprava a organizace velikonočních obřadů 

Čtvrtou neděli postní 10. 3. 2024 jsme prošli křížovou cestou 

v přírodě z Branek od kostela vrchní cestou do Polic s občerstvením na 

Obecním úřadě. Zpovídání bude ve čtvrtek 21. března v Policích od 16.30, 

od 17.00 v Brankách. Na Zelený čtvrtek a Velký pátek obřady v 17.30 

hodin, na Bílou sobotu ve 21.00 hodin, na Boží hod Velikonoční mše 

svatá v 10.00 hodin, stejně tak na Velikonoční pondělí.  

 

3. Kalendář akcí na další období  

Nový olomoucký arcibiskup Josef Nuzík bude uveden v sobotu 13. 

dubna 2024 na arcibiskupský stolec během obřadu, který bude součástí 

mše svaté v katedrále svatého Václava. Na uvedení v pořadí 15. 

arcibiskupa olomouckého a metropolity moravského se chystají tisíce 

věřících. I z naší farnosti pojedou věřící – doprava bude osobními auty. 

Zájemci se mohou přihlásit v sakristii. Organizace bude ještě upřesněna.  

Z důvodu slavnosti inaugurace se nebude 20. dubna konat pouť za 

obnovu rodin na sv. Hostýně. 

Ve středu 8. května na státní svátek je plánován cyklovýlet.  
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4. Práce na projektu výměna oken fary  

O. Jan informoval, že se započne s výrobou oken na faře. Smlouva 

s truhlářem Miroslavem Kašíkem je schválena a práce začnou výrobou 

prvních pěti oken od cesty u školy. Okna budou usazena, ale bude potřeba 

zajistit formou brigády zednické práce z vnitřní strany oken.  

 

5.  Diskuse  

 V kostele se ve větší míře rozšiřuje na omítce vystupující vlhkost. 

Pan Černoch zjišťoval možnosti, jak s postupem vlhkosti bojovat. Tímto 

problémem – tj. izolace a sanace zdiva moderními technologiemi - se 

zabývá i firma PRINS z Přerova. Karel Hlavica zajistí nabídku této firmy 

k řešení našeho problému.  

 Členové farní rady se shodli, že by ohřev teplé vody pro faru mohl 

být řešený formou umístění fotovoltaických panelů. Pan Hlavica zjistí 

možnosti od p. Hadaše, který tyto práce realizuje.  

 Noc kostelů v našem kostele letos nebude.  

 Farnost zajišťuje pro návštěvníky kostela možnost zakoupení novin 

Katolický týdeník. V posledních měsících zbývá větší množství výtisků, 

proto bude počet předplatného zredukován.  

 Pavla Hlavicová připravuje výrobu nového antipendia 

s velikonočním motivem – na Velikonoce by mělo být hotové.  

 Jožka Černoch informoval o výši příspěvků vybíraných v nedělních 

sbírkách v kostele – loni se vybralo téměř 264 tisíc Kč. Z toho byly 

odvedeny mimo farnost sbírky za 46 tisíc Kč. 

 Farní rada rozhodla, že po Velikonocích už nebude zajišťován 

autobus na nedělní mši z Polic do Branek přepravní firmou, protože počty 

cestujících lidí se značně snížily – v průměru jezdí 7-8 lidí. Doprava je tak 

neefektivní a prodělečná. Je v jednání možnost dopravy menší dodávkou. 

Informace budou ještě upřesněny.  

 

6. Závěr 

Závěrem o. Jan poděkoval za účast všem zúčastněným a zasedání 

ukončil modlitbou a požehnáním.  

 

  ……………………………….   ……………………………… 

      zapsala Hana Mikalová         schválil o.Jan Rimbala 


